
Shromáždění členů spolku Unijazzu  

 
12. května 2018, Letní kino Litoměřice 
 

 
Zápis: 
Přítomni: viz prezenční listina (uložena k nahlédnutí v sídle spolku) 
 
Zpráva za minulé období: 

– předložena výroční zpráva za rok 2017 včetně hospodaření 
– Čestmír Huňát okomentoval předloženou výročí zprávu 
– Antonín Kocábek zhodnotil změny na scéně Unijazzu v Kaštanu 
– Igor Lánik ozřejmil situaci pobočného spolku Unijazzu v Brně 
– v rámci výhledu na rok 2018 informovali Čestmír Huňát o situaci v Čítárně, Antonín Kocábek o 

situaci v Kaštanu a o průběhu příprav festivalu Boskovice 2018, Roman Skála o přípravách 
festivalu Alternativa 2018, o kulturním magazínu UNI Dana Makovská (podrobnosti viz níže) 

– Výroční zpráva za rok 2017 byla všemi přítomnými schválena 
– zveřejněna bude ve Zpravodaji č. 6 /2018 a na internetových stánkách spolku 
– do 30. 6. bude zpráva odeslána na Ministerstvo kultury ČR a Magistrát hl. m. Prahy 

 
Aktivity v roce 2018 a výhled do konce roku  

– Kaštan – scéna Unijazzu 
o ke 31. 1. 2019 skončí současná smlouvy na provozování Kaštanu, probíhá příprava 

na další výběrové řízení  
o k dramaturgickým změnám dochází pod vedením nového dramaturga Antonína 

Kocábka už v této sezóně, ovšem na základě stávající programové struktury 
o tým se stále nepovedlo doplnit o pracovníka, který by se staral výhradně o propagaci, 

je potřeba zrevidovat rozpočet a najít prostředky na tohoto pracovníka 
o kavárna Únik je v provozu pod vedením Moniky Šikulové a stejně jako v roce 2017 ani 

letos nezatěžuje rozpočet Kaštanu, hospodaření se dále zlepšuje a cílem je 
výhledově do rozpočtu Kaštanu začít přispívat 

– Čítárna:  
o pokračuje v provozu v sídle sdružení, nájemní smlouva je nově uzavřena na dobu 

neurčitou s dvoumesíční výpovědní lhůtou 
o majitel připravuje rekonstrukci objektu, s níž je výhledově spojen konec nájemní 

smlouvy Unijazzu 
o v přízemí objektu se uvolnil prostor, kterého už se rekonstrukce týkat nebude, a byl 

nám nabídnut. Kromě toho, že nájem je výrazně vyšší než v současnosti, se však 
přítomní většinově přiklonili k tomu, že prostor pro provoz čítárny není vhodný 

– Kulturní magazín UNI:  
o vychází 28. ročník a současně osmým rokem souběžně s tištěnou i internetová verze 
o v roce 2018 vydávání časopis opět podpořilo MKČR, SFK a NČHF 
o od změny formátu časopisu se postupně zvyšuje částka získaná z inzerce a pro tento 

rok se povedlo získat další významné pravidelné inzerenty, částky získané 
z předplatného i volného prodeje časopisu  

o přesto se stále nedaří pokrýt všechny náklady na výrobu a hledáme další finanční 
zdroje 

o průběžně pracujeme na získávání nových čtenářů, oslovujeme kavárny a spřízněné 
prostory, v letních měsících bude UNI opět „cestovat“ po republice a představovat se 
na festivalech. 

– festival Boskovice:  
o  připravujeme 26. ročník a povedlo se získat grantovou podporu v podobném jako 

v minulých letech 
o programovým ředitelem festivalu se letos stal Antonín Kocábek (doposud 

spolupracoval jako dílčí dramaturg) a koordinace projektu se ujala Monika Šikulová 
o pokračujeme v předávání dramaturgie, organizace a produkce festivalu do regionu, 

divadelní a filmovou část a autorská čtení opět připravují členové pobočného spolku 
Unijazzu v Brně, místní firmy se podílejí na technickém zabezpečení akce a propagaci 

– festival Alternativa: 
o nový externí tým pod vedením dramaturga a producenta Petra Vrby připravuje 26. 

ročník, finančního dohledu nad festivalem se za Unijazz ujal předdseda revizní 
komise Jan Lamser 



o suma získaných finančních prostředků je podobná jako v minulém roce než v minulém 
roce  

– pobočný spolek v Brně  
o i v roce 2017 se výrazně podílel na dramaturgii a produkci festivalu v Boskovicích, 

konkrétně na jeho filmové části, divadelní části a autorských čteních. Kromě toho 
pobočný spolek v květnu zrealizoval Odpoledne v Židovském ghettu v Boskovicích – 
komentované prohlídky Heleny Janíkové, přednášky prof. Zdeňka Fránka a Alice 
Aronové, čtení Eriky Bezdíčkové a divadelní představení Jaroslava Achaba Haidlera, 
a na jaře 2017 opět ve spolupráci s knihovnou Jiřího Mahena v Brně další cyklus 
přednášek s projekcemi filmového historika Pavla Taussiga Osobnosti české kultury 
v kontextu holokaustu II. 

o spolku se zatím nedaří získat více aktivních členů, proto zatím také nerozšiřuje své 
aktivity, jejichž organizace je závislá na práci dobrovolníků. 

 
Výbor a revizní komise spolku v roce 2017 
– výbor se scházel a byl operativně v e-mailovém kontaktu ve složení:   

o Čestmír Huňát (předseda, statutární zástupce spolku) 
o Jana Černá Hlédiková (tajemnice a zastupující statutární zástupce spolku do 27. 9.) 
o Dana Makovská (ekonomka, od 27. 9. a také tajemnice a zastupující statutární zástupce),  
o Dagmar Šwarzová, Jana Niedermayerová, Romek Hanzlík, Petr Knapp, Milan Jakeš 

a Roman Skála (do 27. 9., kdy se vzdal členství ve výboru) – členové 
– stejně jako výbor pracovala po celý rok revizní komise sdružení ve složení:  

o Jan Lamser – předseda, Lída Knappová a Adéla Vojáčková – členové 
 
Následně se rozvinula diskuse o fungování výboru a dalším směřování Unijazzu: 

- přítomní poukazovali zejména na to, že loňské rozhodnutí shromáždění osamostatnit 
jednotlivé aktivity pod vedením základního týmu se podařilo realizovat jen u festivalu 
Alternativa, u ostatních aktivit došlo jen k dílčím změnám 

- dále přítoní členové kritizovali malou aktivitu výboru, zejména co se týče přípravy budoucího 
fungování Unijazzu, což je částečně dáno neúměrným vytížením členů výboru, kteří se přímo 
podílejí na chodu Unijazzu; předseda spolku nemá nástupce a Dana Makovská v tuto chvíli 
zastává ve výboru tři funkce 

- z diskuse vyplynul, s ohledem na výše zmíněné skutečnosti a současnou nejistotu v Čítárně 
a v Kaštanu, návrh aby výbor spolu s dalšími aktivními členy připravil celkovou koncepci 
a strukturu Unijazzu, vč. fungování výboru se zásadnějším zapojením aktivních členů; 
vzhledem k vytíženosti pracovníků Unijazzu se má jednat o zadání pro externího specialistu, 
který zreviduje fungování jak jednotlivých aktivit, tak celého spolku 

- shromáždění dále navrhlo, aby výbor tuto koncepci předložil následujícímu shromáždění 
členů, které svolá nejpozději do poloviny listopadu 

- v rámci diskuse bylo také navrženo rozšíření výboru o Igora Lánika 
 

Hlasování:  
o přítomní členové souhlasili, aby výbor v příštím roce pracoval ve složení Čestmír Huňát, 

Jana Černá Hlédiková, Dana Makovská, Dagmar Šwarzová, Jana Niedermayerová, 
Romek Hanzlík, Petr Knapp, Milan Jakeš a Igor Lánik s tím, že výbor v nejbližší době zvolí 
ze svého středu předsedu a místopředsedu.  
Jeden z přítomných se zdržel hlasování. 

o přítomní členové souhlasili, aby revizní komise v příštím roce pracovala ve složení Jan 
Lamser, Lída Knappová a Adéla Vojáčková v nejbližší době zvolí ze svého středu 
předsedu. 
Jeden z přítomných se zdržel hlasování 

o přítomní členové souhlasili se svoláním mimořádného shromáždění členů nejpozději do 
poloviny listopadu 2018. 
Schváleno hlasy všech přítomných. 

o Členské příspěvky na rok 2019: přítomní členové souhlasili se zachováním minimální 
částky pro roční členský příspěvek v roce 2019 ve výši 700 Kč. 
Schváleno hlasy všech přítomných. 

 
V Litoměřicích dne 12. května 2018 
 
Zapsala a za správnost odpovídá: Dana Makovská 
 
Ověřil: Čestmír Huňát 


